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سفر انفرادی به عتبات عالیات بلامانع است
معاون امنیتی و انتظامی وزیر کشور:

معاون امنیتی و انتظامی وزیر کشــور با نادرســت دانستن اخبار 
الزام سفر کاروانی به عتبات عالیات گفت که بعد از روز پر فضیلت 
عرفه هم امکان ســفر انفرادی به عتبات عالیات در عراق فراهم 

شده است.
ســید مجید میر احمدی با اشــاره به موضوع مطرح شــده در 

ارتباط با ســفر به عتبات عالیات بــه صورت فردی و کاروانی، 
این مطلب را مطرح کرد.وی خاطر نشــان کــرد: با تلاش های 
مشترک وزارت کشور و سفارت جمهوری اسلامی ایران در عراق، 
پــس از روز پرفضیلت عرفه هم حضور عاشــقان حســینی برای 
زیارت عتبات عالیات در عراق به صورت انفرادی بلامانع اســت و 

الزاما نیازی به ثبت نام به صورت کاروانی نیست. بنابراعلام پایگاه 
اطلاع رسانی وزارت کشور، معاون وزیر کشور با نادرست دانستن 
اخباری که زوار حســینی نمی توانند به صورت انفرادی به عتبات 
عالیات ســفر کنند، گفت: این اظهارات، برگرفته از یک برداشت 

اشتباه، مطرح شده است.

جامعه

اخبار کوتاه 

حواشــی عجیب کنکور امســال، از تقلب و تخلــف گرفته تا لو رفتن 
ســوالات باعث خبرسازی های بسیار شــد.برخی از کاربران می گویند 
سازمان سنجش آموزش کشور یکی از نهادهای اصلی توسعه در ایران 
به شــمار »می رفت« که کارکرد بسیار خوب و بجایی »داشت.« ولی از 
آنجایی که اصولا کنکور دارای کارکردهای نامناسب شده است، سازمان 
ســنجش هم رفته رفته کارکردهای اصلی خود را از دســت داد و حالا 
تبدیل به یکی از بحران سازترین سازمانهای عمومی در ایران شده است.

دامنه اعتراض به مسایل حاشیه ای کنکور آنقدر بالا رفت که پورعباس 
رئیس سازمان سنجش مجبور به توضیح درباره لورفتن سوالات کنکور 
شــد و گفت: اولین عکسی که دیروز از جلسه بیرون آمده ساعت یک و 
نیم ظهر و یک عکس از یک صفحه دفترچه بود. تا ســاعت یک و نیم 

هیچ گونه نشانه ای از عکس گرفتن پیدا نشد.
البته پیش از توضیح رییس سازمان سنجش، نیروی انتظامی گفته بود 
باند کلاهبرداری فروش ســوالات کنکور را متلاشــی کرده است، ولی 
آنقدر ماجرا پردامنه شد که یک روزنامه اصولگرا رسما از رئیس سازمان 
ســنجش خواست اســتعفا بدهد و کنار گذاشته شــود. رسالت نوشت: 
علی رغم مصاحبه رئیس سازمان سنجش، سؤالات کنکور حدود ساعت 
۱۰ صبــح در کانال های تلگرامی منتشرشــده اســت که قابل پذیرش 
نیســت. در این زمینه باید رئیس سازمان سنجش فورا عذرخواهی کرده 
و اســتعفا دهد.به جز روزنامه رسالت، اخبار مربوط به تقلب در کنکور به 
صفحات اول روزنامه های دیگر هم راه یافت و نشــان داد مساله کاملا 

جدی و ملی است.
دســتگاه قضایی هم وارد قصه شد ودر برخی استانها، مقامات قضایی 
صراحتا خبر از »افشــای سوالات کنکور« دادند و گفتند با باندهایی که 
این سوالات را به قیمتهای کلان می فروختند، برخورد قانونی کرده اند.

اخبار حواشی کنکور بسیار زیاد بود. در یک استان نابرخوردار، تجهیزات 
تقلب کشــف شده در جلسه کنکور جنجالی و از آخرین تجهیزات تقلب 

و تخلف در کنکور در اخبار تصویری متعدد رسانه ها رونمایی شد. البته 
در طرف مقابل هم تلاش شــد تا جلوی استفاده از تجهیزات تقلب در 
کنکور گرفته شــود. در این رابطه رئیس سازمان سنجش در شبکه یک 
گفت : با همکاری شرکت های دانش بنیان توانستیم دستگاهی را به نام 
آشکارساز را با مهندسی معکوس بسازیم و سیگنال دستگاه های تقلب را 
پیدا کنیم. به تمام مراکز آزمون اطلاع داده شد تا از این دستگاه استفاده 
کنند و به محض روشــن شدن دســتگاه تقلب آن را شناسایی کرده و 

سپس فرد متخلف را تحویل مراجع قضایی کنند.
پلیــس فتا هم گفت ما دنبــال برخورد با متقلبان کنکوری هســتیم. 

سرهنگ رامین پاشایی معاون پلیس فتای فراجا درباره فروش ادوات و 
تجهیزات تقلب در کنکــور اظهارکرد: در این مورد نیز پیش از برگزاری 
کنکور با چند مورد از این مــوارد که اقدام به تبلیغ فروش کرده بودند، 
برخورد شــد. همچنین در طول برگزاری کنکور سراســری نیز در چند 
مورد معدود، تعدادی از این ادوات از شرکت کنندگان در کنکور کشف و 
ضبط شد. این موارد شامل تجهیزات هوشمند نظیر میکروچیپ، گوشی 
و ... بود که مورد شناسایی قرار گرفت.پاشایی ادامه داد: این افراد عمدتا 
از غفلــت مراقبین در کنکور اســتفاده کرده و اقدام به اســتفاده از این 
تجهیزات کرده بودند که بازداشــت شــدند. در بررسی لوازم همراه این 

افراد نیز برخی از تصاویر و ادله دیجیتال استخراج شد.
اقدامات پلیسی، آشکارســاز تقلب یا تجهیزات جدید مقابله با تخلفات 
کنکور چاره وضعیت نابســامان نبود. به این وضع نابسامان، مجلس هم 
ورود کرد. شــیوا قاسمی پور، نماینده مجلس شــورای اسلامی و عضو 
کمیســیون آموزش درباره پیگیری های مجلس از حواشی مطرح شده 
درباره کنکور امسال گفت: پیگیر مسائل پیش آمده برای کنکور امسال 
هســتم، تمام تخلفاتی که این روزها درباره کنکور گفته می شــود را مد 
نظر دارم و دنبال مستندات آن هستم. من امروز پیگیری کردم و مکتوب 
نامه ای برای دکتر پورعباس نوشــتم تا ایشــان به کمیســیون آموزش 
مجلس درباره حواشی کنکور اخیر گزارش کاملی بدهد، رونوشت همین 
نامه را برای وزیر علوم و رئیس کمیسیون آموزش مجلس هم فرستادم.
سازمان ســنجش در مقابل این سوالات البته موضع همیشگی خود را 
دارد. مثلا پورعباس رئیس ســازمان سنجش آموزش کشور از شناسایی 
۴۸۰ متخلف کنکور امسال خبر داده و بدون اینکه مسئولیت مشکلات 
کنکور امســال را به عهده بگیرد، می گوید: اما تقلب به معنای افشای 
سؤالات یعنی اینکه داوطلبان قبل از آزمون به سؤالات دسترسی داشته 
باشند، امکان ندارد. تا اینجا می توان قسم خورد که تا حالا اتفاق نیفتاده 

است و تا جلسه آزمون هیچ کس سؤالات را ندیده است.
با قسم خوردن، شاید بتوان گفت وجدان گوینده راحت می شود ولی در 
افکار عمومی آیا قسم خوردن برای عدم تقلب، کافی است؟ کامنتهایی 
که کاربران خبرآنلاین زیر نظرخواهی درباره مســایل و حواشی کنکور 
گذاشته اند، چیز دیگری می گوید.برخی سمن ها مانند کمیسیون دیده 
بان شــفافیت هم می گویند ابعاد تازه ای از تخلفات در کنکور را یافته 
اند. در این رابطه علی امرایی، عضو کمیسیون آموزش دیده بان شفافیت 
و عدالت با اشــاره به حواشــی لو رفتن ســوالات کنکور قبل از شروع 
آزمون ادامه می دهد: »در بســیاری از آزمون ها لو رفتن ســوالات قبل 
از برگزاری آزمون منتفی اســت، اما امسال بســیاری مدعی شدند که 

سوالات گروه تجربی در ساعات چهار الی پنج صبح لو رفته است، حتی 
معلمی ادعا کرد که صبح آزمون دانش آموزان از او خواســته اند سوالات 
را حــل کند، این معلم در فضای مجازی مدعی شــد که به هیچ کدام 
از ســوال ها پاســخ نداده و بعد از این که سوالات در کانال های مختلف 
منتشر شــد، متوجه می شود همان سوال هایی است که صبح به او داده 
بودند. این معلم این مواجهه با سوالات کنکور را در استوری اینستاگرام 

خود منتشر کرده بود.«
امرایی یادآور می شــود: »این که کســی ادعا می کنــد قبل از کنکور 
ســوالات به دســتش رســیده اســت قطعاً به عواقب قضایی آن آگاه 
اســت، چون می داند اگر حرفش دروغ باشد، مجرم شناخته می شود، لذا 
ادعاهای قبل از آزمون باید به طور دقیق بررســی شــود تا صحت آن ها 
مشخص شود، ادعاهایی که نه رد شده و نه تایید شده است، پلیس فتا و 
نهادهای امنیتی باید در این مسئله ورود کنند تا ابعاد کامل آن مشخص 
شــود و اکنون با قسم خوردن کاری حل نمی شود چرا که سوگند از ادله 
اثبات دعوا است و در زمان دادرسی قضایی و محاکمه به کار می آید.«

فشــار افکار عمومی، برخی نمایندگان مجلس و البته سر و صدایی که 
در فضای شبکه های اجتماعی بلند شده بود، واداشت تا دولت نیز نسبت 
به مساله واکنش نشان دهد. سید ابراهیم رئیسی، در جلسه هیئت دولت 
با اشاره به برخی شــبهات مطرح شده درباره کنکور ۱۴۰۱، گروهی به 
ریاســت معاون اول رئیس جمهور را مأمور تحقیق و بررسی دقیق ابعاد 
این موضوع کرد و گفت: کنکور نقطه اطمینان مردم به ســازوکارهای 
ســنجش و پذیرش دانشــجو در کشور اســت و نباید اجازه دهیم هیچ 

خدشه ای به این اعتماد وارد شود.این کار جایز نیست.
با این حال هیات  منتخب رئیس جمهور برای بررســی شبهات کنکور 
اعلام کرد که با اطمینان می گوییم حق هیچ داوطلبی در کنکور ۱۴۰۱ 
تضییع نشده است. با این تفاسیر باید صبر کرد و دید که نتیجه شکایات 

و پیگیری های موردی داوطلبان کنکور امسال به کجا می رسد.

با حضور  فرماندار تهران و عضو شورای شهر صورت گرفت؛

رونمایی از کتاب سرمایه گذاری و 
برنامه های منطقه۱۴ 

کتاب فرصت های ســرمایه گــذاری ۱۴۰۱ منطقه۱۴ در 
نمایشگاه شــهرهای خواهر خوانده و توانمند سازی مدیریت 
شهری با حضور میثم مظفر عضو شورای شهرو قاسم محمد 

طهرانی فرماندار تهران رونمایی شد.
به گزارش امتیاز، محمد امین سالاری پور شهردار منطقه 
با اشــاره به شناســایی و معرفی فرصت های سرمایه گذاری 
منطقــه که در اختیار ســرمایه گذاران و شــهروندان منطقه 
قرار می گیرد، گفت: در این کتابچه موضوعات در حوزه های 
مشــارکتی، شهرســازی، املاک، کاربری ها و ظرفیت های 
منطقه شناســایی و مشــخص شــده تا با حضور و همیاری 
آنهاســرانه های عمومی و مورد نیاز شهروندان در این بخش 

از پایتخت افزایش یابد.
وی با اشــاره به اهداف مدیریت شهری برای ارائه خدمت 
بیشتر و کیفی تر به شهروندان،افزود:تصمیم و تلاش مدیریت 
شــهری منطقه برای اجرای بیشــتر پروژه های مشارکتی و 
افزایش ســرانه های فرهنگی و مفرح است و منطقه ۱۴ در 
افق چشم انداز، منطقه ای مردم محور با جلب مشارکت های 

مردمی بر محور نخبگان خواهد بود. 

مدیرعامل سازمان مدیریت میادین شهرداری تهران:

 میادین میوه و تره بار روز 
عید سعید قربان باز هستند

مدیرعامل سازمان مدیریت میادین شهرداری تهران گفت: 
در روز عید ســعید قربان نیز مراجعه کننــدگان می توانند با 
آرامــش خیال و اطمینان خاطر، محصــولات مورد نیاز خود 

را خریداری کنند.
ایــوب فصاحــت مدیرعامل ســازمان مدیریــت میادین 
شهرداری تهران با اشــاره به نقش و اهمیت میادین میوه و 
تره بار در تأمین ارزاق و مایحتاج شهروندان، گفت: به منظور 
خدمات رســانی هر چه بهتر و بیشــتر به شهروندان و حفظ 
ثبات و تعادل در قیمت انواع محصولات غذایی، میادین میوه 
و تره بار روز شــنبه ۱۸ تیر مصادف با روز عرفه طبق روال 

معمول باز هستند.
فصاحت با تاکیــد بر اینکه ارائه خدمات به شــهروندان 
در روز یک شــنبه ۱۹ تیر نیز ادامه خواهد داشــت، افزود: 
در روز عید ســعید قربان نیز مراجعه کنندگان می توانند با 
آرامــش خیال و اطمینان خاطر، محصولات مورد نیاز خود 
را در میادین میوه و تره بار از ســاعت ۸ صبح تا ســاعت 

۱۳ تهیه و خریداری کنند.
وی با اشــاره به همکاری خوب شــهرداری های مناطق 
۲۲ گانه شــهر تهران و به منظور خدمات رســانی هر چه 
بیشــتر و بهتر به شــهروندان برای ادای نــذورات خود 
در روزهــای عرفه و عید ســعید قربان، گفــت: به منظور 
پیشــگیری از بیماری های مشترک بین دام و انسان و در 
راســتای پاسخگویی به خواســت ها و مطالب شهروندان، 
تعــداد جایگاه های عرضه بهداشــتی دام بــه ۱۷ جایگاه 

یافت. افزایش 
فصاحت با تأکید بــر اینکه تدابیر و تمهیــدات لازم برای 
اجرای هر چه باشــکوه تر مراسم عید ســعید قربان به کار 
گرفته شــده است، افزود: به شــهروندان توصیه می کنیم 
بــرای حفظ ســلامتی خــود و پاکیزگی محیط زیســت 
پایتخــت، دام مورد نیاز خود را از مکان های بهداشــتی و 

کنند. خریداری  مطمئن 
مدیرعامل ســازمان مدیریت میادین شــهرداری تهران با 
بیان اینکه به منظور تأمین دام ســالم و مورد نیاز شهروندان 
برای انجام نــذورات در روزهای عرفه و عید ســعید قربان 
و در راســتای حمایت از تولیدکنندگان و دامداران کشــور، 
بسترســازی مناسبی صورت گرفته است، اظهار کرد: با توجه 
به افزایش تعداد و ظرفیت جایگاه های عرضه بهداشــتی دام 
در ســطح پایتخت، شــهروندان می توانند دام مورد نیاز خود 
را با قیمت مناســب و وزن دقیــق خریداری کرده و زیر نظر 
دامپزشــکان حاضر در این مراکز و توســط ذابحین شرعی، 

ذبح کنند.

حاشیه های تمام نشدنی کنکور ۱۴۰۱

فرمانده انتظامی تهران بزرگ از ممنوعیت ورود سگ ها به پارک ها خبر داد.
سردار حسین رحیمی در این باره اظهار کرد: بر اساس طرحی، تمام کلانتری ها و یگان 
امداد را مکلف کردیم که بحث ایجاد یک فضای مناســب و برخورد با تمام عناصر آلوده 
کننــده پارک و تفرجگاه ها را به طور جدی در دســتور کار خود قرار دهند.وی ادامه داد: 
این طرح در دستور کار روزانه آن هاست و هر روز بالغ بر ۲ هزار پارک زیر نظر کلانتری 
و یگان امداد قرار گرفته اســت. رحیمی با بیان اینکه در این طرح، پارک ها از لوث وجود 
اراذل و اوبــاش، مزاحمان نوامیس، معتادان متجاهر و خرده فروشــان مواد مخدر پاک 
خواهند شــد، گفت: اخیرا با توجه به دستور جدیدی که صادر کردیم، بحث ورود سگ ها 
به پارک ها نیز مطرح شد؛ برخی با سگ ها به پارک وارد می شوند و رعایت نیز نمی کنند، 
به خصوص درباره سگ های بسیار بزرگ که حتی دیدن آن برای برخی رعب آور است. 
رسیدگی به این موضوع نیز در دستور کار قرار گرفته است که اعلام می کنیم ورود همه 
این ها به پارک ممنوع اســت.فرمانده انتظامی پایتخت افزود: این اقدامات از نظر ما جرم 
محسوب می شود و جرم مشهود است که برخورد قانونی با این ها صورت خواهد گرفت.

رحیمی درباره شیوه نظارت بر پارک و تفرجگاه ها نیز اظهار کرد: در برخی موارد که فضا 
اجازه می دهد همکاران با موتور و خودرو حضور خواهند داشت، اما بیش از ۹۰تا ۹۵ درصد 
به صورت پیاده تردد می کنند که مردم با دیدن پلیس احساس آرامش کنند؛ همکارانم به 
صورت گشت های دو یا سه نفره در اغلب پارک ها حرکت می کنند. این اقدام تا لحظه ای 

که مردم در پارک ها حضور دارند و در حال استفاده هستند، استمرار خواهد داشت.

سرپرست شرکت ساماندهی صنایع و مشاغل شهر تهران گفت: 
اجرای طرح های زیبا ســازی مانند پلازا می تواند نقش موثری 

در کاهش آسیب های اجتماعی داشته باشد.
به گزارش امتیاز، سعید بیگی سرپرست شرکت ساماندهی 
صنایع و مشــاغل شهر تهران در حاشــیه بازدید از نمایشگاه 
شهرهای خواهر خوانده و توانمندی مدیریت شهری با حضور 
در غرفه منطقه یک شــهرداری تهران در جریان مشــکلات 
صنایع مشــاغل و بســاط گســتران منطقه یک قرار گرفت و 
گفت بحث ســاماندهی مشاغل در محلات مختلف از وظایف 
سازمان ما اســت و از آنجا که منطقه شمیرانات نگین تهران 
به شــمار می رود تلاش کردیم نــگاه ویژه ای به این منطقه 

باشیم. داشته 
او گفت: در منطقه یک فرمانداری شمیرانات نیز صاحبنظر است 
و قرار اســت در هفته آینده با فرمانداری نشست و در خصوص 

وضعیت مشاغل این منطقه گفتگو کنیم.
بیگــی با تاکید براینکه برخی از طرح هایی که اجرا می شــود 
بر اساس اســناد بالادستی است ادامه داد: این طرح ها را باید با 

فرمانداری هماهنگ کرده و اجرایی کنیم. 
او معتقد اســت که روحیه جهادی شهردار منطقه یک می تواند 
بنای تحول عظیمی را در این منطقه پایه گذاری کند و ما نیز هر 

طوری که بتوانیم با این منطقه همراه خواهیم شد.

این مقام مســئول بــا تاکید براینکه منطقه یــک در مجاورت 
امامزاده صالح)ع( قرار دارد و قطب گردشــگری به شمار می رود 
تاکیــد کرد: به دلیل تردد در این منطقه باید چهره شــهر  بهتر 

باشد.
او با تاکید بر اینکه ســازمان چند بــار به این موضوع ورود پیدا 
کرده ادامه داد: تلاش می کنیم با حفظ شأن مردم در این منطقه 

این موضوع را نیز حل و فصل کنیم.
به اعتقاد او طرحی مانند پلازا علاوه بر اینکه  به زیباتر شــدن 
منطقــه کمک می کند نقش مهمی نیز در کاهش آســیب های 

های اجتماعی ایفا می کند.

مدیرعامل سازمان آتش نشانی شهرداری تهران گفت: امیدواریم 
تا پایان سال همه ســاختمان های ناایمن تعیین تکلیف شوند و 
چنانچه در این زمینه اقدامی از سوی مالکان صورت نگیرد، قطعا 

دادستانی ورود خواهد کرد..
قدرت اله محمــدی، گفت: در خصوص ایمنی شــهر تهران و 
اماکــن و مراکز دولتــی و غیردولتی، وظیفــه پایش ایمنی این 
مراکز را برعهده داریم. وی ادامه داد: براســاس پایش هایی که 
به صورت مســتمر انجام می دهیم ساختمان های تهران به چند 
بخش ساختمان های ناایمن پرخطر، کم خطر و عادی تقسیم می 
شوند.مدیرعامل سازمان آتش نشانی شهرداری تهران خاطرنشان 
کرد: انتشار اسامی ســاختمان های ناایمن پرخطر از برنامه های 
اصلی ما نیست بلکه آنچه برای ما مهم است و اولویت دارد این 
است که باید از این ساختمان ها رفع خطر شود. محمدی با بیان 
اینکه به این ســاختمان ها اخطاریه هایــی به صورت  مکرر داده 
شــده است، گفت: درحال حاضر در جلسه ای با حضور دادستان، 
عوامل انتظامی و شــهردار یک به یک مالکان این ساختمان ها 
دعوت شــده اند و از آنها نســبت به رفع خطرات ســاختمان ها 
تعهد اخذ شــده اســت. وی ادامه داد: بخشــی از اقدامات برای 
رفع خطرات ایجاد شــده و ما امیدواریم تا پایان ســال همه این 
ســاختمان ها تعیین تکلیف شوند و چنانچه در این زمینه اقدامی 

از سوی مالکان صورت نگیرد قطعا دادستانی ورود خواهد کرد.

وی با بیان اینکه ایمنی مردم و جان شهروندان برای ما اهمیت 
دارد و قابل اغماض و مذاکره نیست، گفت: با توجه به کاربری و 
وضعیت متفاوت این ساختمان های ناایمن زمانی که برای اصلاح 

و ایمن سازی ساختمان در نظر گرفته می شود، متفاوت است.
مدیرعامل ســازمان آتش نشانی شــهرداری تهران با اشاره به 
وضعیــت بازار تهــران تصریح کرد: در ایــن خصوص هر هفته 
جلســه ای را با نمایندگان دادستان، شــهرداری و هیات امنای 
بازار برگزار می شــود و کار ایمن ســازی در بازار در حال انجام 
اســت و امیدواریم با این اقدامات به ایمنی بخش های مختلف 

بازار دست پیدا کنیم.

در قســمتی از یک نامه درخصوص اجرای طرح صیانت آمده اســت: ایجاد سیســتم 
فیلترینگ هوشمند را تسریع کنید.این نامه که از سوی محسن خاکی مشاور وزیر کشور 
و رئیس قــرارگاه عفاف و حجاب، خطاب به یکی از مقامات وزارت ارتباطات و فناوری 

اطلاعات، نوشته شده ، به شرح زیر است :
جنای آقای مصطفی اشــرف مشــاور محتــرم وزیر و مدیر کل دفتــر وزارتی وزارت 

ارتباطات و فناوری ارتباطات
با سلام و احترام پیرو نامه مقام عالی وزارت کشور به شماره ۱۸۱۹۹ مورخ ۴/۲/۱۴۰۱ و نامه 
قرار گاه عفاف حجاب به شــماره ۲۳۳۱۷ مورخه ۱۱/۳/۱۴۰۱ به وزارت ارتباطات و فناوری 
اطلاعات، متاســفانه فارغ از عدم معرفی نماینده آن وزارتخانه در موضوع عفاف و حجاب، 
گزارشــی از اقدامات مثبت نیز واصل نشــده استلازم به ذکر است که مطابق بند ۱ وظایف 
وزارت کشور در مصوبه ۲۲۷ شورای عالی انقلاب فرهنگی، وزارت کشور به عنوان نماینده 
رئیس جمهور وظیفه نظارت بر همه وزارتخانه ها و ارگان ها را دارد. همچنین برخی از وظایف 

وزارت ارتباطات و فناوری در همان مصوبه به شرح ذیل است :
۱- ارائه تسهیلات و خدمات ارزان برای دستگاه ها و نهادهایی که در توسعه عفاف و 

حجاب فعالیت فرهنگی می کنند
۲- تاکید بر تســریع در ایجاد سیستم فیلترینگ هوشمند برای جلوگیری از افزایش بی 

بند و باری در جامعه
۳- برخورد با مؤسســات اینترنتی که دسترسی به سایت های غیر مجاز را فراهم می 

نمایند و جلوگیری از فعالیت آن ها
۴- تأمین امکانات لازم از طریق اینترنت برای وزارتخانه ها و نهادها جهت گســترش 

فرهنگ عفاف
بطور ویژه بر اساس بند ۳ ذکر شده خواهشمند است وزارت ارتباطات ضمن توجیه اپراتورها 
و شرکت های دهنده خدمات اینترنتی )ISP( با هدف بروز رسانی DNS Server های 
VPN ها و انواع فیلتر شــکن ها Proxy(، راه های دور زدن فیلترینگ قانونی را بیش از 

پیش مسدود ساخته و نسبت به جلوگیری از تضعیف فیلترینگ قانونی اقدام نمایند .
از سوی دیگر گزارشات و مشاهدات در فضای مجازی نشان می دهد که همچنان بی قاتوتی 
و هتک حریم اخلاق و عفاف به ســهولت صورت پذیرفته و هیچ مائع فنی قابل توجهی در 
این راستا وجود ندارد بنابراین از حضرتعالی خواهشمند است که نسبت به ایجاد هماهنگی ها 
و صدور دستورات مقتضی در این خصوص در وزارت متبوع اقدامات لازم را مبذول فرمایید .

توفیقات جنابعالی را از محضر حضرت ولی عصر )عج( خواستاریم

نماینــده ولی فقیــه در امور حج و زیــارت گفت: متقاضیان حج که امســال به دلیل 
محدودیت سنی اعمال شده از سوی عربستان نتوانستند این فریضه را ادا کنند ان شاالله 

زمینه تشرف آنها در سال آینده فراهم میشود.
به گزارش امتیاز و به نقل از پایگاه اطلاع رسانی حج، حجت الاسلام و المسلمین 
ســید عبدالفتاح نواب صبح روز جمعه به هنگام ورود بــه خیام زائران ایرانی در عرفات 
در جمع خبرنگاران اظهار داشــت: زائرانی که ما امروز در خدمتشان هستیم قرار بود در 
سال ۹۹ به حج مشرف شوند اما کرونا مانع شد و شماری از آنها نیز به دلیل کرونا جان 
خود را از دست دادند. همچنین جمعی از آنها به دلیل شرایط سنی اعمال شده از سوی 
عربستان نتوانستند اعزام شــوند ولی ان شاءالله در سال آینده زمینه تشرف آنها فراهم 
شود. وی با اشاره به اینکه امسال روز عرفه با روز جمعه مصادف شده است و روز جمعه 
نیز متعلق به امام زمان )عج( است، افزود: این زائران که از شب گذشته در این سرزمین 
حضور پیدا کردند برنامه برائت از مشرکین را برگزار خواهند کرد و بعد از ظهر با زمزمه 
دعای عرفه امام حســین )ع( با خدای خود راز و نیاز می کنند.نماینده ولی فقیه در امور 
حج و زیارت گفت: حج امسال خاص است و روز عرفه آن با روز امام عصر )عج( مصادف 
شده است. وی افزود: عاشقان و ارادتمندان امام زمان )عج( و کسانی که کودکانشان با 
سرود »سلام فرمانده« ابراز احساسات خود را به امام زمان )عج( اعلام کردند پدرانشان 
در این ســرزمین به یاد آنها هســتند و برای استمرار سربلندی و عزت و افتخار ایران و 

اسلام، عزیزان خود را دعا می کنند.

ممنوعیت ورود سگ ها 
به پارک ها

 ایجاد پلازا به کاهش آسیب های 
اجتماعی کمک می کند

ورود دادستانی به ایمن سازی 
ساختمان های ناایمن

اجرای »چراغ خاموش« طرح صیانت 
به بهانه طرح عفاف و حجاب؟

بازماندگان حج امسال در سال 
آینده به حج مشرف می شوند

فرمانده انتظامی تهران بزرگ خبر داد:

مدیرعامل سازمان آتش نشانی شهرداری تهران اعلام کرد:  سرپرست شرکت ساماندهی صنایع و مشاغل شهر تهران در بازدید از غرفه منطقه یک:

نماینده ولی فقیه در امور حج و زیارت:وزارت کشور به وزارت ارتباطات نامه زد؛


